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رهبر معظم انقاب اســامی گفتند: قهرمانی در 
مسابقات ورزشی به خصوص در سطح بین المللی 
حامل یک پیام مهمی است. آن پیام عبارت است 
از پیام توانایی، نشاط، همت، قدرت اراده. این پیام 
مهم قهرمانی در صحنه های بین المللی ورزشــی 
است. در واقع قهرمان ها آموزگاران ایستادگی و 

امید و نشاطند.
به گزارش ایلنا، رهبرمعظم انقلاب اسلامی صبح  دیروز )شنبه( 
در دیــدار مدال آوران بازی های المپیک و پارالمپیک توکیو، با 
قدردانی صمیمانه از قهرمانان کشــورمان گفتند: مهمترین 
پیام قهرمانی ورزشکاران افتخارآفرین کشور در صحنه های 
بین المللی، امکان تحقق کارهای به ظاهر نشدنی و انتقال پیام 

ایستادگی و امید و نشاط به جامعه و جوانان است.
حضرت آیت الله خامنه ای این پیام را برای جامعه، آورده بسیار 
مهمی خواندند و افزودند: در حالی که دســتگاههای بسیاری 
مشغول برنامه ریزی برای سلب امید و نشاط از جامعه بویژه از 
جوانان هستند، قهرمانی ورزشکاران ایرانی، پیام امید را به کل 

جامعه تزریق می کند و این موضوع بسیار ارزشمند است.
ایشــان با اشاره به پیام های کوتاه تشکر خود بعد از قهرمانی 
ورزشکاران، خاطر نشان کردند: بدانید این پیام ها از عمق جان 

است و قدر و اهمیت حرکت شما را می دانیم.
رهبر انقلاب با اشــاره به قهرمانی ورزشکاران با وجود برخی 
محدودیت ها، گفتند: اینکه با وجود این محدودیت ها پرچم کشور 
بالا برده و سکوهای جهانی فتح می شود، نشان از اراده قوی و 

عزم راسخ است و این عزم، اراده و قهرمانی و امیدآفرینی نه تنها 
در ورزش بلکه در عرصه های علم، فناوری، هنر و ادبیات نیز 
وجود دارد که یکی از وظایف مهم مسئولان نشان دادن صادقانه 

این افتخارآفرینی ها است.
ایشان در ادامه به نمونه هایی از قهرمانی ها و مدال آوری های 
ناســالم در ورزش جهان اشــاره کردنــد و افزودند: علاوه بر 
ناداوری ها، رشــوه و زد و بندهای سیاســی و استفاده از مواد 
نیروزا، کســب مدال به واسطه وطن فروشی و خود فروشی نیز 

از نمونه های قهرمانیِ ناسالم است.

حضرت آیت الله خامنه ای تجلی ارزش های انسانی و دینی و 
معنوی در کنار قهرمانی را بسیار ارزشمند خواندند و با اشاره به 
نمونه هایی از این موارد در رقابت های المپیک و پارالمپیک گفتند: 
نام گذاری کاروان ورزشی به نام شهیدان بویژه شهید سلیمانی، 
اهدای مدال از طرف چند قهرمان به شهیدان خاص، استفاده از 
چفیه به عنوان نماد ایثار و مقاومت و سجده برآن، رعایت حجاب 
و پوشش بخصوص اســتفاده از چادر در پرچمداری کاروان، 
ابراز عشق و محبت به پرچم ایران، صحنه های نماز خواندن، 
درآغوش گرفتــن حریف مغلوب و صحنه احترام تیم والیبال 

پارالمپیک به مادر شهید بابایی، جلوه هایی از ارزش های اسلامی 
و معرّف هویت ملت ایران هستند.

ایشــان تأکید کردند: بانوان ورزشکار ایرانی در این رقابت ها 
ثابت کردند که حجاب اسلامی مانع درخشش در عرصه ورزش 
نیست همانگونه که این موضوع را در عرصه های سیاست و علم 
و مدیریت نیز ثابت کرده اند.رهبر انقلاب اسلامی خاطر نشان 
کردند: حجاب ورزشکاران زن ایرانی، راه را برای ورزشکاران زن 
کشورهای اسلامی نیز هموار کرده است به گونه ای که اکنون 
بانوان ورزشکار بیش از ۱۰ کشور اسلامی، با رعایت حجاب در 

میادین ورزشی حاضر می شوند.
حضرت آیت الله خامنه ای موضوع به رسمیت نشناختن رژیم 
جنایتکار صهیونیستی در میادین ورزشی را موضوعی بسیار مهم 
دانستند و گفتند: رژیم سفّاک، نسل کُش و نامشروع صهیونیستی 
تلاش دارد با حضور در میدان های بین المللی ورزشی برای خود 
کسب مشــروعیت کند و مستکبرین جهانی نیز به او کمک 
می کنند اما مسئولان محترم ورزشــی و ورزشکاران نباید در 
این حوزه، به هیچ وجه منفعل شوند.ایشان با اشاره به اقدامات 
متقابل رژیم صهیونیســتی و حامیانش برای محروم کردن 
ورزشکاران، تأکید کردند: وزارت ورزش و وزارت امور خارجه و 
دستگاه های حقوقی باید این موضوع را از راه های حقوقی دنبال 
و از ورزشکاران کشور و حتی ورزشکاران مسلمان دیگر کشورها 
همچون ورزشکار الجزایری که اخیراً محروم شد، حمایت کنند.

رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه ورزشکار سربلند ایرانی 
نمی تواند بخاطر یک مدال با نماینده رژیم جنایتکار دست بدهد 

و عملًا او را به رســمیت بشناسد، افزودند: این موضوع سابقه 
دارد و در گذشته هم ورزشکاران کشورها از مسابقه با نمایندگان 
رژیم آپارتاید آفریقای جنوبی امتناع می کردند و بعد از مدتی هم 

آن رژیم از بین رفت و رژیم صهیونیستی نیز نابود خواهد شد.
حضرت آیت الله خامنه ای چند توصیه نیز به مسئولان ورزشی 
داشتند.»کیفی سازی ورزش بین المللی و تکیه به اعزام ورزشکار 
در رشــته های مدال آور«، »برنامه ریزی برای ارتقاء رتبه ایران 
در المپیک«، »تجلیل از درخشش یک نشان ایرانی پوشاک 
در المپیک و لزوم حمایت از تولیدکنندگان تجهیزات ورزشی 
در داخل«، »توجه بیشتر به ورزش های اصیل ایرانی همچون 
چوگان و اســتفاده از این موقعیت برای جذب گردشــگران 
خارجی«، »استفاده از مربیان ایرانی تا جای ممکن«، »رسیدگی 
جدی به مســائل و مشــکلات کاری و معیشتی قهرمانان« 
و »ارتقاء عدالت ورزشــی« جزو توصیه های رهبر انقلاب به 

مسئولان ورزش کشور بود.
پیش از ســخنان رهبر انقلاب اسلامی، آقای سجادی وزیر 
ورزش و جوانان گزارشی از کاوران اعزامی ایران به بازی های 
المپیک و پارالمپیک، مدال های کسب شده و جایگاه کشورمان 

در این رقابت ها بیان کرد.
همچنین خانم هاشمیه متقیان قهرمان پارالمپیک در پرتاب 
نیزه و آقای جواد فروغی قهرمان المپیک در تیراندازی، نکات و 
پیشنهادهایی درباره حمایت برابر از قهرمانان، توسعه فعالیتهای 
فرهنگی در ورزش، و بومی ســازی ورزش قهرمانی بر اساس 

مناطق، بیان کردند.

رهبر انقلاب در دیدار قهرمانان المپیک و پارالمپیک 2۰2۰ توکیو:

پیام قهرمانی شما پیام امید، نشاط و امکان تحقق کارهای به ظاهر نشدنی است
معاون اول رئیس جمهور: 

قیمت لبنیات نباید افزایش یابد
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اهمیت موضوع سامت مردم برای دولت 

سیزدهم، بر ضرورت ثبات قیمت لبنیات در کشور تأکید کرد.
به گزارش  تســنیم به نقل از پایگاه اطلاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی، مخبر معاون اول 
رئیس جمهور  در  بازدید از کارخانه پگاه تهران که با همراهی ســیدرضا فاطمی امین وزیر 
صنعت، معدن و تجارت انجام شد، با توضیحات مدیرعامل این کارخانه پیرامون روند کاری 
بخش های مختلف این مجموعه، در جریان مشکلات صنایع لبنی و دغدغه های تولیدکنندگان 
این صنعت قرار گرفت.معاون اول رئیس جمهور در این بازدید با اشــاره به اهمیت موضوع 
سلامت مردم برای دولت سیزدهم، بر ضرورت ثبات قیمت لبنیات در کشور تأکید کرد. مخبر 
با اشــاره به تأثیر محصولات لبنی بر سلامت مردم و ضرورت افزایش سرانه مصرف شیر و 
سایر محصولات لبنیاتی در کشور، اظهار داشت: باید با همکاری و هماهنگی دولت با بخش 

خصوصی و کشاورزان و دامداران بازار این صنعت در کشور را رونق و ثبات بخشید.

وزیر راه و شهرسازی: 
منافع نظام مهندسی فقط برای عده ای خاص نیست!

وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اجرای بخشنامه تعارض منافع گفت: منافع 
سازمان نظام مهندسی نباید فقط برای عده ای خاص باشد.

به گزارش تسنیم، رستم قاسمی وزیر راه و شهرسازی در توییتر نوشت:حدود 6۰۰ هزار نفر 
عضو سازمان نظام مهندسی ساختمان هستند و باید حافظ منافع به مهندسان بود.نباید از منافع 
این سازمان تنها عده خاصی بهره مند شوند. بخشنامه جدید تعارض منافع موضوع مهمی است 

که باید در دستور کار همه  دست اندرکاران و مدیران کل راه و شهرسازی استان قرار بگیرد.

 موانع پرداخت پاداش پایان خدمت فرهنگیان 
را رفع کنید

نماینده اصفهان در مجلس در نامه ای به معاون اول رییس جمهوری با تاکید بر 
لزوم حل هر چه سریعتر مشکل پرداخت پاداش پایان خدمت جمعی از فرهنگیان 
گفت که حل این موضوع بین سازمان برنامه و بودجه و وزارت خانه های آموزش و 

پرورش و اقتصاد به عزم جدی دولت نیاز دارد.
به گزارش  ایلنا، متن نامه عباس مقتدایی به محمد مخبر برای پرداخت پایان خدمت جمعی فرهنگیان 

به شرح زیر است:
جناب آقای دکتر مخبر معاون اول محترم رییس جمهور

با سلام و احترام،
به پیوست پاسخ وزارت آموزش و پرورش درخصوص پرداخت پاداش پایان خدمت جمعی از فرهنگیان 
ارسال می شود.وزارت آموزش و پرورش اظهار نموده، اعتبار مورد نیاز توسط سازمان برنامه و بودجه 
تخصیص یافته و ابلاغ شده و پرداخت این مبلغ صرفا در انتظار تامین نقدینگی توسط خزانه داری کل 
کشور است ، اما نتیجه پیگیری های اینجانب از خزانه داری کل کشور مبنی بر این است که سازمان 
برنامه و بودجه می بایست اعتبار لازم را جهت تامین پول و نقدیندگی در اختیار وزارت اقتصاد قرار دهد 

تا آن وزارتخانه بتواند اقدام لازم را بعمل آورد.
فرهنگیان کشور که در سال ۱۳۹۹ بازنشسته شده اند هر روز چشم انتظار این مبلغ اند و  مدت بسیار 
زیادی است در اتتظار وصول این پاداش هستند و عدم واریز آن مشکلاتی را در برنامه ریزی اقتصادی 
و معیشتی آنان ایجاد کرده است. این عزیزان اظهار می دارند، چرا فرهنگیان بازنشسته سال ۱۳۹۹ که 
نردیک ۳۰ سال است خدمت کرده اند، حق قانونی آنان پرداخت نمی شود و باید جهت طلب حق خود 
روزانه درحال پیگیری از مجلس و دولت باشند و این درحالیست که ارزش پاداش آنان در سال گذشته 
بیشتر بوده و باتوجه به نرخ تورم و قیمت ارز، اکنون آن مبلغ، ارزش سال گذشته را ندارد. حل این موضوع 
بین سازمان برنامه و بودجه، وزارت آموزش و پرورش و وزارت اقتصاد نیازمند عزم جدی دولت است. 
در همین راستا خواهشمند است دستور فرمایید اقدامات لازم بعمل آید و اینجانب را نیز از نتیجه اقدامات 

انجام شده، مطلع نمایند.از حسن توجه جنابعالی قدردانی می نماید.

 اسلامی:»قانون لغو تحریم ها« را در توافق 
با آژانس دور نزدیم

رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: در توافق با آژانس، به هیچ وجه اتفاقی 
نیفتاده است که قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها دور زده شده باشد.
به گزارش مهر به نقل از خانه ملت، محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی با اشاره به 
انتقاداتی که در شبکه های اجتماعی و رسانه ها مبنی بر عدم رعایت قانون اقدام راهبردی در 
توافق با آژانس بین المللی انرژی هسته ای مطرح می شود، گفت: به هیچ وجه اتفاقی نیفتاده 
است که قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها دور زده شده باشد. وی با اشاره به سفر به 
وین بیان کرد: این سفر با هدف حضور در اجلاس عمومی انرژی اتمی انجام می شود. در حاشیه 

این سفر مذاکرات برجامی صورت نمی گیرد، مذاکرات برجامی از جمله وظایف بنده نیست.

وزارت کشور عراق شرایط ورود زائران ایرانی را 
اعلام کرد

وزیر کشورعراق در بیانیه ای شرایط ورود زائران ایرانی به این کشور برای مشارکت 
در مراسم اربعین را اعام کرد.

به گزارش ایســنا به نقل از ناس نیوز، عثمان الغانمی، وزیر کشور عراق در بخشنامه ای به سفیر و 
سرکنسول های عراق در جمهوری اسلامی ایران دستور صدور روادید زیارتی به منظور انجام زیارت 
اربعین حسینی را صادر کرد.بر اساس این بخشنامه دارنده ویزا تنها از راه هوایی می تواند وارد عراق شود.

در این بخشنامه همچنین تاکید شده است که دارنده ویزا تنها یک بار می تواند وارد عراق شود و به مدت 
۳۰ روز اقامت داشته باشد و اجازه ندارد که در این مدت با دستمزد و یا بدون دستمزد در جایی شاغل شود.

 وزارت صمت خواستار
 افزایش ارقام کد تعرفه کالاها شد

معاون وزیر صمت از رئیس گمرک خواست، اقدامات لازم جهت افزایش تعداد 
ارقام کدهای تعرفه از هشت رقم به ده رقم صورت پذیرد.

به گزارش تســنیم، مفتح قائم مقام وزیر امور بازرگانی وزارت صمت خواستار افزایش کد تعرفه ها 
از هشــت رقم به ۱۰ رقم در تجارت خارجی شــد. وی در نامه ای به میراشرفی رئیس کل گمرک 
اعلام کرد: عطف به نامه شماره 7۱۹27/6۰ مورخ ۱۳۹۹/۳/2۱ به عنوان دفتر تعرفه گمرک جمهوری 
اسلامی ایران در خصوص پیشنهاد افزایش تعداد ارقام ردیف تعرفه کالاها )تصویر پیوست(، به استحضار 
می رساند، در شرایط فعلی، استفاده از کدهای تعرفه هشت رقمی ظرفیت پوشش دادن به تمامی اهداف 
سیاست گذاری تجاری کشور را ندارد و همچنین استفاده از ابزارهای تعرفه ای، امری مطلوب بوده و 
دایره مانور حمایت هدفمند از محصولات مشابه تولید داخلی و آزادسازی های تجاری حساب شده را 
فراهم می نماید و لذا خواهشمند است با توجه به توضیحات پیشگفت، دستور فرمایید اقدامات لازم 
جهت افزایش تعداد ارقام کدهای تعرفه از هشــت رقم به ده رقم صورت پذیرد و نتیجه به اینجانب 

اطلاع رسانی شود.

افزایش ۸۵ درصدی واردات گوشی موبایل
در سال جاری واردات گوشی روند افزایشی طی کرده و تا ۸۵ درصد رشد داشته 

است. 
بررسی آمار تجارت خارجی ایران در پنج ماه ابتدایی امسال نشان می دهد که در مجموع یکمیلیارد و 
۳۹۵ میلیون دلار واردات گوشی با برندهای مختلف صورت گرفته است.این در حالی است که در همین 
دوره در سال گذشته 7۵6 میلیون دلار گوشی وارد ایران شده بود که بیانگر افزایش حدود ۸۵ درصدی 
گوشی از نظر ارزش در سال جاری است.حجم واردات گوشی در سال جاری حدود 2۵6۰ تن بوده و 
در مقایسه با پنج ماه اول سال ۱۳۹۹ حدود ۳6 درصد رشد دارد،  در سال گذشته ۱۸۸۴ تن گوشی وارد 
کشور شده است.روند افزایشی واردات گوشی در حالی اتفاق افتاده که گزارش های قبلی نشان داده بود با 
وجود محدودیت واردات، این کالا در صدر اقلام وارداتی قرار دارد و حتی از هر یک از کالاهای اساسی 
وارد شده میزان آن بیشتر است.این در حالی است که در مجموع در پنج ماه اول سال جاری تجارت 
خارجی ایران )واردات و صادرات( حدود ۳۵ میلیارد دلار بوده که تقریبا نیمی از آن را واردات تشکیل می 

دهد واز آن نزدیک به ۱.۴ میلیارد دلار به گوشی موبایل اختصاص داشته است.

مهلت ۴۵ روزه مجلس به دولت درباره ساماندهی 
کارکنان دولتی

رئیس کمیســیون اجتماعی مجلس از فرصت ۴۵ روزه مجلس به دولت برای 
ساماندهی کاکنان دولت اعم از شرکتی ، حجمی و قراردادی خبر داد.

ولی اسماعیلی رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس در گفت وگو با تسنیم،از بررسی طرح ساماندهی 
کارکنان دولتی اعم از شــرکتی، حجمی ، قراردادی و ... با حضور رئیس امور اداری و اســتخدامی در 
جلسه اخیر این کمیسیون خبر داد.وی افزود: پس از بررسی و ارزیابی طرح ساماندهی کارکنان دولت 
با توجه به داشتن بار مالی به این جمع بندی رسیدیم که دولت در این باره به مجلس لایحه  دهد و در 
نهایت به دولت ۴۵ روز فرصت دادیم تا این اقدام را انجام دهد.وی بیان کرد:بر اساس این طرح زمانی 
که شخصی قراردادش از شرکتی به پیمانی و یا از پیمانی به رسمی تغییر کند، قطعا بر میزان حقوق 
افراد تاثیر می گذارد اما نکته که وجود دارد این است که شاکله حقوق که حقوق مشمول فعلی کارمندان 
است و حقوق مستمری که در حال حاضر پرداخت می شود، همان میزان خواهد بود لذا در این طرحی 
که تبدیل به لایحه خواهد شد وارد بحث حقوق و مزایا نمی شویم چون که این موضوع قانون خاص 
خودش را دارد.اسماعیلی بیان کرد: به محض اینکه دولت لایحه ساماندهی کارکنان دولت را به مجلس 
ارائه دهد، تلاش خواهیم کرد تا این لایحه به سرعت اعلام وصول و مراحل قانونی را در مجلس سپری 

کند و تبدیل به قانون شود.

اخبار کوتاه 

نمایندگان مجلس و مسئولان دولتی از راه اندازی عن قریب 
ســامانه ای به منظور ثبت نام افراد فاقد مســکن خبر 
می دهند؛ وزیر رفاه نیز قطع یارانه ثروتمندان و افزایش 
یارانه اقشار ضعیف را در قالب سامانه جامع رفاه ایرانیان 
که تا یک سال آینده تکمیل می شود را در دستور کار دارد.

به گزارش ایسنا، رییس کمیسیون عمران مجلس اخیرا اعلام کرده 
که سامانه ثبت نام افراد فاقد مسکن تا یک ماه آینده راه اندازی می شود. 
البته در حال حاضر نیز سایت طرح اقدام ملی مسکن وجود دارد که هر 

از گاهی برای ثبت نام فراخوان داده می شود.
 ـگفته   ـرییس کمیسیون عمران مجلس   اما محمدرضا رضایی کوچی 
است: سامانه هایی که در حال حاضر وجود دارد معایب فراوانی دارد و باید 
سامانه ای جامع برای ثبت نام افراد فاقد مسکن و جامعه هدف طراحی 
شــود. اولویت هم افراد فاقد مسکن و افرادی که درآمدهایشان کفاف 
خانه دارا شــدن آنها را نمی دهد باشد.چند روز بعد هم )۱۹ شهریورماه 
 ـبیان کرد: مردم دغدغه   ـوزیر راه و شهرسازی  ۱۴۰۰( رستم قاسمی 
تامین مسکن خود را نداشته باشند و تمام افرادی که فرم »ج« آنها قرمز 
نشده نسبت به ثبت نام نام در سامانه اقدام کنند.قاسمی با بیان اینکه 
ســاخت برخی واحدها را خود مردم و برخی را بنیاد مســکن بر عهده 
می گیرد تا کارها به سرعت پیش برود گفت: با این قانون جدید جهش 
و رونق مسکن که توسط مجلس شورای اسلامی مصوب شده به ما 
اجــازه خوبی داده و زمین، وام و کمک های خوبی به مردم ارائه خواهد 

شد تا صاحب  خانه شوند.
از طرف دیگر وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی با بیان براساس قانون، 
یارانه ثروتمندان باید قطع شود و یارانه اقشار ضعیف افزایش یابد، گفته 

اســت: ما به مجلس وعده دادیم که طی یک سال سامانه جامع رفاه 
ایرانیان را تکمیل کنیم تا براساس آن بتوان سیاست گذاری های لازم 
را در این زمینه انجام داد.بنا به گفته حجت الله عبدالملکی، بر اســاس 
قانون، یارانه پردرآمدها )طبق فرمول خاصی( باید قطع شود و یارانه اقشار 
ضعیف افزایش یابد. نکته اصلی در این امر نحوه شناسایی این افراد است 
که برای تحقق آن به بانک اطلاعاتی اقتصادی قوی نیاز است تا بتوان 
براساس آن سطح درآمدی افراد را تعیین کرد.وزیر کابینه سیزدهم افزود: 
هرچند در سال های گذشته راه اندازی سامانه جامع رفاه ایرانیان در وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی آغاز شده اما اطلاعات آن ناقص بوده و برخط 

نیست، تکمیل این سامانه جزو برنامه های ما است.
اگر دو طرح مذکور که تامین مسکن و کاهش دغدغه های معیشتی را 
هدف گذاری کرده به مرحله اجرا در بیاید قطعا تاثیرات مثبتی در سطح 
رفاه خانوارها خواهد داشت. دولت و مجلس در قالب قانون جهش تولید 
و تامین مسکن به منظور ساخت یک میلیون واحد مسکونی هم اکنون 
در حال برنامه ریزی هستند.کاهش قیمت نهاده های ساختمانی راه را 
برای احداث سالانه یک میلیون واحد هموار می کند که در روزهای اخیر 
قیمت سیمان و فولاد کاهش یافته است. سیمان که به دلیل قطعی های 
مکرر برق طی دو سه ماه گذشته تا کیسه ای ۱2۰ هزار تومان رسیده 
بود هم اکنون در بازار حدود ۵۰ هزار تومان و در بورس حدود 2۵ هزار 
تومان فروخته می شود. وزیر راه و شهرسازی پنج روز قبل اعلام کرد که 
طی دو هفته آینده خبرهای خوبی درباره شروع اقدام عملی ساخت برنامه 
مسکن دولت اعلام می شود. او از ایجاد بانک زمین، برنامه ریزی برای 
کاهش قیمت سیمان و ارایه پیشنهاداتی در شورای عالی مسکن برای 

تامین مصالح ساختمانی در روزهای آینده خبر داد.

دیروز 27 شهریور 1۴00 سومین سقوط بزرگ شاخص کل و 
شاخص هم  وزن بورس تهران ثبت شد.

به گزارش اقتصادنیوز، در معاملات اولین روز هفته شاخص کل بورس سومین 
ریزش بزرگ سال جاری را ثبت کرد و ۳7 هزار و ۹۹۱ واحد افت کرد و به سطح 
یک میلیون و ۴۵۰ هزار واحد رسید.  دیروز از ابتدای معاملات روند شاخص کل 
بورس نزولی شد و در ۳۰ دقیقه ابتدایی نزدیک به ۹ هزار واحد ریزش کرد. در 
پایان معاملات شاخص کل نسبت به روز چهارشنبه ۳7 هزار و ۹۹۱ واحد افت 

کرد و به سطح یک میلیون و ۴۵۰ هزار و 22۱ واحد رسید.
 شــاخص هم وزن نیز در پایان معاملات دیروز ۱۰ هزار و ۵۳۳ واحد نسبت 
به روز چهارشــنبه پائین آمد و در رقم ۴۳۹ هزار و ۹۳2 واحد ایستاد. همچنین 
 شــاخص کل فرابورس ۵2۸ واحد افت کرد و به رقــم 2۱ هزار و ۴6۸ واحد 

رسید.
دو سمت سبز و قرمز بازار

در پایان معاملات  روز شنبه، ۸2 نماد رشد قیمت داشتند که ۵۴ نماد بورسی و 
2۸ نماد فرابورسی بودند. همچنین ۴۱۵ نماد کاهش قیمت داشتند که ۳۰۰ نماد 
بورسی و ۱۱۵ نماد فرابورسی بودند. به عبارت دیگر، ۱6 درصد بازار رشد قیمت 

داشتند و ۸۳ درصد بازار افت قیمت داشتند.

تداوم خروج پول حقیقی 
روز شنبه برای دومین روز متوالی ارزش خالص تغییر مالکیت حقوقی به حقیقی 
بازار منفی شد و ۸۴۵ میلیارد تومان پول حقیقی از بورس خارج شد که نسبت به 
روز چهارشنبه رشد ۱۰۳ درصدی داشته است. در معاملات دیروز بیشترین خروج 
پول حقیقی به سهام شپنا )پالایش نفت اصفهان( تعلق داشت که ارزش تغییر 
مالکیت حقیقی به حقوقی آن 72 میلیارد تومان بود. پس از شپنا، رمپنا )گروه مپنا( 

و شتران )پالایش نفت تهران( بیشترین خروج پول حقیقی را داشتند.
افزایش ارزش صف های پایانی بازار

در پایــان معاملات دیروز ارزش صف های خرید نســبت به پایان روز کاری 
گذشــته ۴۳ درصد رشد کرد و در رقم هزار و 2۵۱ میلیارد تومان ایستاد. ارزش 

صف های فروش نیز ۵7۸ درصد افزایش یافت و ۴6۸ میلیارد تومان شد.
دیروز ارزش معاملات کل بازار سهام به رقم 27 هزار و ۳۱۴ میلیارد تومان رسید 

که نسبت به روز   چهارشنبه 2۳ درصد کاهش یافته است. 
ارزش معاملات خرد نیز با رشــد ۴ درصدی نسبت به روز کاری قبل به رقم 
6 هزار و ۳۹۴ میلیارد تومان رسید.ارزش معاملات اوراق بدهی نیز که 6۳ درصد 
ارزش کل معاملات بازار را تشکیل می دهد به ۱7 هزار و 2۳7 میلیارد تومان بالغ 

شد که افت 27 درصدی را نسبت به روز چهاشنبه نشان می دهد.

رئیس جمهور گفت: سطح تعامات اقتصادی، تجاری و علمی ایران و 
تاجیکستان قابل قبول نیست و باید تاش کنیم مناسبات دو کشور در 

این زمینه ها به حداکثر ممکن افزایش یابد.
به گزارش تجارت نیوز، سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور صبح دیروز شنبه در نشست 
مشترک هیات های عالیرتبه ایران و تاجیکستان خطاب به همتای تاجیک خود با بیان 
اینکه روابط دو ملت متکی به دین، فرهنگ، زبان و تاریخ مشترک چند هزار ساله، ریشه 
دار و عمیقا دوستانه است، گفت: امیدوارم سفر به تاجیکستان که اولین سفر خارجی بنده 
به عنوان رئیس جمهور ایران است، نقطه عطف و فصل نوین همکاری های همه جانبه 

تهران و دوشنبه باشد.
رئیس جمهور از برگزاری مطلوب و موفق بیست و یکمین نشست سران کشورهای 
عضو سازمان شــانگهای و میزبانی دولت و رئیس جمهور تاجیکستان قدردانی کرد.
رئیســی با استقبال از پیشنهاد رئیس جمهور تاجیکستان برای افزایش حجم تجارت 
و انتقال دســتاوردهای فنی و مهندسی بخش خصوصی ایران افزود: با نظر جنابعالی 
موافق هســتم که کارگروهی برای بررسی توافقات گذشته دو کشور تشکیل شود تا 
دلایل عدم اجرا یا اجرای کند برخی از این تواقفات شناسایی شده و موانع و مشکلات 
پیش روی آنها رفع شــود.رئیس جمهور با اشــاره به اینکه به برکت انقلاب اسلامی 
توانمندی های علمی و فناورانه در ایران پیشــرفت شگرفی داشته و امروز ایران را به 
سطح قابل قبولی از استقلال و اقتدار علمی رسانده است، اظهار کرد: سطح تعاملات 
اقتصادی، تجاری و علمی دو کشور قابل قبول نیست و باید تلاش کنیم مناسبات دو 
کشــور در این زمینه ها به حداکثر ممکن افزایش یابد.رئیسی با بیان اینکه گسترش 
روابط با کشورهای منطقه و همسایه اولویت سیاست خارجی جمهوری اسلامی ایران 
در دوره جدید اســت، تصریح کــرد: ایران ظرفیت ها و امکانات خود در زمینه حمل و 
نقل و دسترسی به آب های آزاد را در راستای توسعه همکاری ها و روابط با کشورهای 
دوســت و همسایه به کار می گیرد و فعال تر شــدن این ظرفیت ها می تواند نقش 

موثری در تعمیق دوستی و تقویت تعاملات ایران با کشورهای منطقه داشته باشد. رئیس 
جمهور دربخش دیگری از سخنان خود با اشاره به تحولات افغانستان خاطرنشان کرد: 
از نظر جمهوری اسلامی ایران تنها راهکار حل و فصل مشکلات افغانستان تشکیل 
دولتی فراگیر و خودداری از دخالت بیگانگان در این کشور است. افغانستان باید توسط 
افغانســتانی ها اداره شــود و هیچ دولت خارجی نباید در امور آن مداخله کند.امامعلی 
رحمان رئیس جمهور تاجیکستان نیز در این نشست، سفر رئیس جمهور کشورمان را 
ســفری تاریخی توصیف کرد و گفت: برخورداری مردمان ایران و تاجیکستان از زبان، 
 ارزش ها، فرهنگ و تاریخ مشترک عامل مهمی در تسهیل مسیر تقویت روابط دو کشور
 است.رئیس جمهور تاجیکستان با اشاره به ۱6۰ سند همکاری بین دو کشور در سال های 
گذشــته اضافه کرد: متاسفانه در ســال های اخیر حجم مبادلات تجاری دو طرف به 
۵7 میلیون دلار کاهش یافت اما با توجه به ظرفیت های موجود و با استمرار و افزایش 
تماس ها، دیدارها و مذاکرات مقامات ایران و تاجیکستان می توانیم تجارت ۵۰۰ میلیون 
دلاری را هدف گذاری کرد.وی اظهار داشــت: امیدواریم نقشه راه گسترش روابط دو 
کشور هر چه سریع تر نهایی شده و بتوانیم با تشکیل شورای سرمایه گذاری و نهادهای 

تخصصی مشترک، اجرای اهداف این نقشه راه را با سرعت بیشتر دنبال کنیم.
امامعلی رحمان با اشاره به موقعیت ممتاز و ظرفیت های بندر چابهار و نیز بندرعباس 
گفت: تاجیکستان به طور جدی علاقمند به استفاده از بندر چابهار و بندرعباس از طریق 
خطوط ریلی و جاده ای است.رئیس جمهور تاجیکستان خواهان برقراری پرواز مستقیم 
منظم بین دو کشــور، مشارکت ایران در اکتشاف نفت و گاز در تاجیکستان، گسترش 

همکاری های علمی و فرهنگی و توسعه گردشگری بین دو کشور شد.
امامعلی رحمان همچنین با بیان اینکه درباره رخدادهای افغانستان با جمهوری اسلامی 
اشتراک نظر داریم، گفت: حکومت آینده افغانستان باید با مشارکت همه اقوام و گروه ها 
بوده و از حقوق آحاد ملت افغانستان صیانت کند و سازمان ملل بر این روند نظارت موثر 

داشته باشد. هیچ کشور خارجی نباید در امور داخلی افغانستان دخالت کند.

بیت کوین در 2۴ ساعت گذشته بیش از ۵/1 درصد رشد کرده و 
به محدوده ۴۸ هزار دلار رسیده است. سناریوهای احتمالی برای 

بازار رمزارزها چیست؟
بعد از اینکه بیت کوین بالای میانگین مقاومت 2۰۰روزه خود تثبیت شد بسیاری 

از کارشناسان به رشد بازار رمزارزها امیدوار شدند.
این روزها اخبار فاندامنتال خوبی به بازار رمزارزها می رسد. از فشار کمپانی های 
بزرگ به کمسیون بورس آمریکا برای تصویب ETF بیت کوین تا تخصیص 
بودجه ۱77 میلیارد دلاری اتحادیه اروپا برای گســترش فناوری بلاکچین و 
سرمایه گذاری در این حوزه.مریم محبی، کارشناس بازارهای مالی در گفتگو با 
تجارت نیوز در رابطه با سیگنال های فاندامنتال برای بازار ارزهای دیجیتال گفت: 
بعد از بودجه ۱77 میلیارد دلاری برای توســعه کسب و کارهای دیجیتال در 
اتحادیه اروپا رسانه ها از تثبیت نرخ تورم و کاهش اعطای تسهیلات به کسب و 
کارهای خرد در این قاره خبر دادند. اگرچه این سیاست ها برای کسب و کارهای 
خرد دســت و دلبازانه نیست اما به نظر می رسد اتحادیه اروپا قصد جدی برای 
توســعه ارزهای دیجیتال دارد.محبی در ادامه گفت: اتحادیه اروپا از تکنولوژی 
جدید استقبال می کند و کسب و کارهای آنلاین در این قاره در حال گسترش 
است و کسب و کار آنلاین نیازمند پرداخت آنلاین است و اینجاست که ارزهای 

دیجیتال می توانند بخشی از پرداخت ها را پوشش دهند و این موضوع می تواند 
تاثیر زیادی بر بازار رمزارزها داشته باشد.این کارشناس در رابطه با نقاط حمایتی 
و مقاومتی گفت: اخبار خوب فاندامنتال زیربنای بازار را محکم می کند اما باید 
مراقب سرعتگیرها در بازار رمزارزها باشیم. مثلا اگر یکی از کمپانی های بزرگ که 
بیت کوین دارد اعلام فروش بیت کوین کند ممکن است بازار ریزش کند. محدوده 
حیاتی برای بیت کوین که اگر از دست برود احتمال ریزش زیاد می شود ۴2 هزار 

دلار است و مقاومت بیت کوین محدوده ۵2 هزار دلار است.
بازار رمزارزها نسبت به دیروز بیش از ۱ درصد رشد کرده و بسیاری از کارشناسان 

خارجی عقیده دارند داده های زنجیره ای نشان دهنده شروع رشد بازار است.
احتمالا اندیکاتور مکدی به زودی سیگنال خرید برای بیت کوین صادر می کند و 

شاخص مقاومت نسبی هم بالای منطقه خنثی رسیده است.
کاردانو از اتمام آپدیت حدید خود خبر داد اما نوشــت: ماموریت ما تازه شروع 
شده و قرار اســت تلاش های چند ساله ما نتیجه دهد.ارز دیجیتال سولانا در 
جریان معاملات 2۴ ساعت گذشته بیش از ۱۴ درصد رشد کرده است.ویلی وو، 
کارشــناس بازارهای مالی عقیده دارد رشــد بازار به زودی شروع می شود. ارز 
دیجیتال دوج کوین رتبه خود را در مارکت کپ ارزهای دیجیتال از دســت داد و 
نهمین ارز دیجیتال بازار شد و این در حالیست که قبلا در رتبه چهارم قرار داشت.

ایجاد سامانه هایی برای مسکن و یارانه اقشار ضعیف؛ رئیسی در نشست مشترک هیات های عالیرتبه؛

های شیرین مجلس و دولت وعده 

تداوم خروج سهامداران از بازار سهام

سطح تعاملات ایران و تاجیکستان قابل قبول نیست 

سیگنال های مثبت برای بازار رمزارزها 

نماینده پیشین مجلس شــورای اسامی گفت: آقای 
رئیس جمهور هیچ گاه شــخصا موضوع مذاکره، رفع 
تحریم و ارتباط بین المللی را رد نکرده اســت و این 
موضوع در دوران مبارزات انتخابی ایشــان هم قابل 

رؤیت بود.
اردشــیر نوریان در گفت وگــو با ایلنا، دربــاره صحبت های اخیر 
ریاست جمهوری در خصوص ادامه روند مذاکرات و اظهارنظر کسانی 
که روزی مخالف برجام بودند اما امروز می گویند که برجام باید احیا 
شــود، گفت: اگر به گفتار آقای رئیســی در دوران قبل از برگزاری 
انتخابات، یعنی دوران تبلیغات نگاه کنیم، مشاهده خواهیم کرد در 
تمامی مواقع درباره این که در حوزه سیاست خارجی  چه دیدگاهی را 
خواهند داشت، هیچ گاه به صورت کامل و مطلق موضوع مذاکره، رفع 

تحریم و ارتباط بین المللی را رد نکردند.
این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی یادآور شد: رئیسی بر 
خلاف بعضی از کسانی که در کنارش با دیدگاه تندی حضور داشتند و 
یا کاندیدای پوششی که در این دوره از انتخابات بودند و نظرات بسیار 
تندتری نسبت به رئیس جمهور  در خصوص مسائل و مشکلات در 
عرصه بین الملل و حوزه سیاست خارجی داشتند، مذاکره، رفع تحریم و 

ارتباط بین المللی را نفی نکرد.

وی با بیان این که رئیســی رفع مشکلات بین المللی را در دوران 
تبلیغات به هیچ عنوان رد نکرد، ادامه داد: هنگامی که دولت تشکیل 
شد و وزیر امور خارجه انتخاب شد می توان نتیجه گرفت رفتارهایی که 
آقای رئیس جمهور تا اینجا انجام داده اند موید این است که خودشان 

شخصا اعتقاد دارند رفع تحریم ها یک ضرورت اجتناب ناپذیر است.
نوریان با اشاره به اینکه انجام مذاکره یک روش منطقی و عقلایی 
است، اظهار داشت: حل و فصل مسائل بین المللی کشور برای پیشبرد 
برنامه های توسعه ای که رئیس جمهور در فرآیند انتخابات وعده داده اند، 
یک امر لازم است؛ بنابراین هنگامی که این گزاره ها را کنار دیدگاه 
شخص آقای رئیس جمهور می گذاریم، تقریبا می شود گفت که رئیس 
دولــت خواهان ادامه مذاکرات، حل و فصل مســائل، معضلات و 

گره های کوری که در روابط خارجی داریم هستند.
وی ادامه داد: منتها یک تفاوت و ملاحظاتی را باید مدنظر قرار دهیم؛ 
یکی از ملاحظات آقای رئیس جمهور و کسانی که در صف ایشان قرار 
دارند این است که تمایل دارند فضای مذاکرات همان طور که بارها 
گفته اند به گونه ای پیش برود که منافع ملی ما حداکثری تامین شود و 
خودشان هم تلاش می کنند به نحوی این موضوع را مطرح کنند که 
نفی اصل مذاکره و رفع تحریم مطرح نیست، اما یکسری خواسته هایی 
را بیان می کنند که پذیرفتن این موضوعات بستگی دارد به این که 

طرف مقابل مذاکرات، یعنی کشورهای ۱+۵ مخصوصا آمریکا نسبت 
به این خواسته ها و مطالبات جدید چه واکنشی نشان می دهند.

نوریان با اشــاره به انتخاب حسین امیرعبداللهیان به عنوان وزیر 
امور خارجه، گفت: مواضــع و دیدگاه آقای امیرعبدالهیان در روابط 
خارجی و بین المللی مانند شخص آقای رئیسی بوده و هست. آقای 
امیرعبداللهیان یک سطح انعطاف بالاتری نسبت به شخصیت هایی 
مانند آقای جلیلی و یا امثال ایشان که در حوزه سیاست خارجی نظرات 

تندتری را مطرح و دنبال می کنند، دارد.
این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در دهمین دوره 
مجلس شــورای اســلامی ادامه داد:  شخصا اعتقاد دارم با گذشت 
زمان از شــروع به کار دولت این واقعیت ملموس که ضرورت حل 
مسائل بین المللی برای گشودن بعضی از گره های داخلی یک امر 
اجتناب ناپذیر اســت که به مرور زمان هم این امر خودش را بیشتر 
نشــان خواهد؛ طبیعتاً آقای رئیس هم آنقدر تدبیر و درایت به خرج 
خواهد داد که قدم های محکم تری برای این موضوع بردارد. از سوی 
دیگر هم بسیار طبیعی است به دلیل آن که در حال حاضر دولت در 
ابتدای شروع کار  قرار دارد فضا را به صورتی مدیریت کرده اند که از آن 
فضای مدیریت شده علیه برجام در قبل از انتخابات با سرعت در حال 
پیشروری بود فاصله بگیرند چرا که واقعیت های صحنه، موضوعات 

اقتصادی و معیشــتی مردم و طبع و ذات روابط بین الملل آرام آرام  
خودشان را بیشتر نشان و تحمل می کند و دوستان هم به این واقعیت 

پی می برند که باید به صورت ملموس تر گام های موثرتری بردارند.
نوریان در پاسخ به سوالی دیگر مبنی بر این که آیا می توان نتیجه 
گرفت با این دیدگاهی که از سوی رئیس دولت وجود دارد، سایر موارد 
همچون » FATF « که مدت ها است بلاتکلیف مانده است تعیین 
تکلیف شوند، گفت: مادامی که کشور ما نتواند از سوئیفت بین المللی 
اســتفاده کند؛ مادامی که مراوادات مالی و پولی  کشور در موضوع 
صادرات یا واردات و یا نقل و انتقالات مالی و پولی مســائلش حل 
نشود و ما در آن لیست سیاه FATF باشیم و ریسک معاملات با 
جمهوری اسلامی در سیاست بین الملل و روابط اقتصادی با طرف های 
تجاری مان بالا باشد، مسائل و مشکلات همین گونه که قبلا هم بوده 
رخ می دهد یعنی به این راحتی نخواهد بود که ما بتوانیم بسیاری از 

موضوعات را با شعار حل کنیم.
وی با اشــاره به اینکه بســیاری از راه های دور زدن تحریم قبلا 
هم تجربه شده است در حال حاضر هم ممکن است دوباره تجربه 
شود، عنوان کرد: اگر قرار بودن دور زدن تحریم ها نتیجه بخش باشد 
و اقتصاد ما می توانست تنفس پیدا کند و بتواند به راحتی در چرخه 
واردات و صادرات و بسترهای مالی، پولی، تجاری و بین المللی فعالیت 

کند، تا امروز انجام می شد.
این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی ادامه داد: اگر دور زدن 
تحریم ها نتیجه بخش بوده است؛ این همه مشکل و ریسک بالای 
مالی و بیمه ای برای چیست؟ این همه توقف در نقل و انتقالات برای 
چیست؟ این همه مشکلاتی که برای فروش نفت ایجاد می شود از 
کجا ناشی می شود؟ مشتری های بین المللی بازار نفتی که از دست رفته 
چگونه برخواهد گشت؟ حالا با فرض اینکه با شرکت های واسطه ای 
دور زدن تحریم ها و پیدا کردن شرکای زیر میزی بخشی از نفت هم 
صادر شود انتقال پولی و مالی را چگونه انجام خواهید داد؟ اصلًا اگر 
مانند گذشــته پول های ما از  مسیرهای دور زدن تحریم ها برگردد، 
می دانید چقدر هزینه هنگفت غیرضروری و هنگفت به اقتصاد کشور 
تحمیل می کند؟ این ها موضوعاتی است که در گذشته بوده و در حال 

حاضر هم وجود دارد و حل نشده است. 
نوریان در پایان گفت: یک تیمی از دولت رفته است و یک تیم جدید 
آمده است، تیم قبلی بسیار شفاف و روشن می گفت تا این موضوعات 
حل نشود،  مشکلات ما باقی خواهد ماند، حال تیم جدید این واقعیت 
را لمس کرده است اما می خواهد با یک پوسته و ظاهر متفاوتی این 
حرف را بزند و به نظر من اندک زمانی وقت می خواهد تا این مسئله 

خودش را بهتر نشان دهد.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی البرز با بیان این که 
ساخت ویا زمین های کشاورزی را نابود کرده است، 

گفت: بنگاه های اماک به زمین های کشاورزی هجوم 
آورده اند.

به گزارش تسنیم، ســیداحمد میرجلیلی اظهار کرد: مشکلات و 
دردسرهای مختلف کشاورزان استان البرز را با چالش مواجه کرده به 
نحوی که اکنون خیلی از آنها به دنبال فروش باغات خود و مهاجرت 
به شهرها هستند، از سویی اقلیم مناسب و تمایل به ساخت ویلا در 

اراضی کشاورزی استان موجب حضور شهرنشین ها در نقاط روستایی 
البرز شده اســت.وی با اشاره به رشد ویلاســازی و ساخت و ساز 
غیرمجاز در سطح اراضی کشاوزی استان البرز افزود: با شناسایی این 
نوع تخلفات توسط نهادهای نظارتی و اجرایی مسئول و صدور حکم 
تخریب آن در کنار جلوگیری از توسعه ساخت و سازهای غیرمجاز در 
استان متاسفانه شاهد از بین رفتن فرصت های زراعی و باغی البرز 

هستیم، چون آن اراضی با نخاله های ساختمانی پرشده و دیگر قابلیت 
کشت محصول را ندارد.وی با بیان اینکه در زمان حاضر افزایش قیمت 
اراضی کشاورزی نیز به معضل جدیدی مبدل شده است، گفت: تحت 
تاثیر تغییر نرخ زمین های زراعی شاهد افرایش حجم مهاجرت ها از 
تهران و چندین شهر کشور به البرز هستیم، به نحوی که تنها در یک 
زمین ۱۰ هزار متری در البرز 2۰ ویلا ساخته شده است، ویلاهایی که 

هر کدام به قیمت های میلیاردی معامله می شود. میرجلیلی ادامه داد: 
در زعفرانیه، رامجین  و سرخاب شهرستان ساوجبلاغ و دیگر شهرها 
و نقاط استان البرز که در آن محدوده اراضی کشاورزی زیادی وجود 
دارد، متاسفانه دفاتر مشاورین املاک بیشماری فعال است که همگی 
به خرید و فروش زمین هایی مشــغول هستند که قرار است محل 

ساخت ویلاهای میلیاردی شود.

اگر دور زدن تحریم ها نتیجه بخش بود، این مشکلات را برای فروش نفت نداشتیم

 هجوم بنگاه های املاک 
به زمین های کشاورزی

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه براســاس قانون، 
یارانه ثروتمندان باید قطع شود و یارانه اقشار ضعیف افزایش 
یابد، گفت: ما به مجلس وعده دادیم که طی یک ســال سامانه 

جامع رفاه ایرانیان را تکمیل کنیم.
به گزارش تســنیم، حجت الله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در 

گفت وگویی درباره برنامه وزارتخانه متبوعش برای حذف یارانه پردرآمدها، گفت: 
براساس قانون، یارانه پردرآمدها)طبق فرمول خاصی( باید قطع شود و یارانه اقشار 

ضعیف افزایش یابد. 
نکته اصلی در این امر نحوه شناســایی این افراد است که برای تحقق آن به 
بانک اطلاعاتی اقتصادی قوی نیاز اســت تا بتوان براساس آن سطح درآمدی 

افراد را تعیین کرد.
وزیر کابینه سیزدهم افزود: هرچند در سال های گذشته راه اندازی سامانه جامع 
رفاه ایرانیان در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی  آغاز شده اما اطلاعات آن ناقص 

بوده و برخط نیست، تکمیل این سامانه جزو برنامه های ما است.
حجت الله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در گفت وگو با خانه ملت 

اضافه کرد: در صورت تکمیل سامانه جامع رفاه ایرانیان بسیاری از افرادی که البته 
خیلی زیاد هم نیستند و باید یارانه آنها تغییر کند، مشخص می شود.

حجت الله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماع تصریح کرد: ما به مجلس 
وعده دادیم که طی یک سال این سامانه را تکمیل کنیم تا براساس آن بتوان 

سیاست گذاری های لازم را انجام داد.

عبدالملکی: یارانه ثروتمندان قطع و یارانه اقشار ضعیف افزایش می یابد
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